

Flair Airlines adds more flights to Mexico with Puerto Vallarta routes

- **Service to sunny Puerto Vallarta begins in November**
- **Non-stop flights from Edmonton begin at \$109 and \$99 from Vancouver**

Edmonton, Alberta, May 3, 2022 – Flair Airlines, Canada’s everyday low fare airline, is bringing even more Mexican sun to Canadian travellers as it announces the launch of two new routes to Puerto Vallarta. Service to Puerto Vallarta International Airport (PVR) is the latest addition to Flair’s winter schedule for 2022.

Non-stop flights will operate twice weekly on Wednesdays and Saturdays from Edmonton, beginning on November 3. On November 5, once-weekly flights on Saturdays from Vancouver will begin.

“We’re here to offer affordable options to Canadians and growing our network in Mexico is an exciting step forward as we continue our international expansion,” said Stephen Jones, Chief Executive Officer, Flair Airlines. “We are looking forward to partnering with Puerto Vallarta International Airport to bring another sunny destination to our passengers. We know it will be a hot destination this winter, with temperatures averaging 30 degrees in November.”

“We’re pleased to see Flair introduce service to Puerto Vallarta from YVR, offering travellers another great option to visit to this popular area of Mexico from Vancouver,” said Russell Atkinson, Director, Air Service Development at Vancouver Airport Authority. “We look forward to continued growth from Flair as it expands its route map to connect even more travellers from YVR to exciting North American destinations.”

"Flair is bringing the fun with another non-stop Mexican destination from Edmonton International Airport," said Myron Keehn, Vice President Air Service, Business Development, ESG and Government Relations, Edmonton International Airport. "Puerto Vallarta and its beautiful beaches are a popular destination from Edmonton with plenty of ways to relax and enjoy a great vacation. We're glad to have Flair headquartered at EIA and helping bring more options for low-cost travel to our communities."

Puerto Vallarta is an ideal resort destination for sun lovers, with sandy beaches on the Pacific Ocean surrounded by stunning views of the Sierra Madre Mountains.

One-way fares, including taxes and fees, begin at \$99 from Vancouver to Puerto Vallarta and \$109 from Edmonton to Puerto Vallarta. There are limited seats and availability for the fares. All routes are available for booking at <https://www.flyflair.com>.

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada’s leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media inquiries, please contact:

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com



Flair Airlines ajoute plus de vols vers le Mexique avec des routes de Puerto Vallarta

- **Le service vers la ville ensoleillée de Puerto Vallarta commence en novembre**
- **Les vols sans escale au départ d'Edmonton commencent à 109 \$ et 99 \$ au départ de Vancouver**

Edmonton, Alberta, le 3 mai 2022 – Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne à bas prix au quotidien, apporte encore plus de soleil mexicain aux voyageurs canadiens en annonçant le lancement de deux nouvelles liaisons vers Puerto Vallarta. Le service vers l'aéroport international de Puerto Vallarta (PVR) est le dernier ajout à l'horaire d'hiver de Flair pour 2022.

Des vols sans escale seront opérés deux fois par semaine les mercredis et les samedis à partir d'Edmonton, à partir du 3 novembre. Le 5 novembre, des vols une fois par semaine les samedis à partir de Vancouver commenceront.

« Nous sommes ici pour offrir des options abordables aux Canadiens et la croissance de notre réseau au Mexique est une étape passionnante alors que nous poursuivons notre expansion internationale », a déclaré Stephen Jones, chef de la direction de Flair Airlines. « Nous sommes impatients de nous associer à l'aéroport international de Puerto Vallarta pour offrir une autre destination ensoleillée à nos passagers. Nous savons que ce sera une destination chaude cet hiver, avec des températures moyennes de 30 degrés en novembre. »

« Nous sommes ravis de voir Flair introduire un service vers Puerto Vallarta depuis YVR, offrant aux voyageurs une autre excellente option pour visiter cette région populaire du Mexique depuis Vancouver », a déclaré Russell Atkinson, directeur du développement des services aériens à l'Autorité aéroportuaire de Vancouver. « Nous attendons avec impatience la croissance continue de Flair alors qu'il élargit sa carte routière pour connecter encore plus de voyageurs de YVR vers des destinations nord-américaines passionnantes. »

« Flair apporte le plaisir avec une autre destination mexicaine sans escale depuis l'aéroport international d'Edmonton », a déclaré Myron Keehn, vice-président du service aérien, du développement des affaires, de l'ESG et des relations gouvernementales, aéroport international d'Edmonton. "Puerto Vallarta et ses belles plages sont une destination populaire destination d'Edmonton avec de nombreuses façons de se détendre et de passer de bonnes vacances. Nous sommes heureux d'avoir le siège social de Flair à l'EIA et d'aider à offrir plus d'options de voyage à bas prix dans nos communautés. »

Puerto Vallarta est une destination idéale pour les amoureux du soleil, avec des plages de sable sur l'océan Pacifique entourées d'une vue imprenable sur les montagnes de la Sierra Madre.

Les tarifs aller simple, taxes et frais compris, commencent à 99 \$ de Vancouver à Puerto Vallarta et à 109 \$ d'Edmonton à Puerto Vallarta. Les places et la disponibilité des tarifs sont limitées. Tous les itinéraires sont disponibles à la réservation sur <https://www.flyflair.com>.

À propos de Flair Airlines



Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Pour les demandes des médias, veuillez contacter :

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com